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派發船票贈券予購買中環—梅窩航線「多程票」人士之安排 
Dispatch of ticket voucher(s) to the Holder of Central – Mui Wo Multi-Ride Ticket 

 

為配合於2025年8月3日起實施的「中環—梅窩」航線由全空調船營運的安排，新渡輪將於指定日期向購買中環

至梅窩「多程票」（包括12程或20程套票）的乘客，派發船票贈券。請留意以下派發詳情：  

Given that full-air-conditioned vessels shall be deployed to operate "Central - Mui Wo" licensed ferry service starting from August 3 

2025, Sun Ferry will distribute ticket voucher(s) to passenger who purchases the Central–Mui Wo Multi-Ride Ticket (including 12 trips 

or 20 trips package) during designated periods. Please pay attention to the following distribution arrangements: 
 

1. 領取日期及領取數量 Collection Period and Collection Amount 

階段

Stage 

合資格領取船票贈券人士 

Eligible persons for collecting ticket 

voucher(s) 

領取日期 Collection period. 可領取船票贈券數量 

Available amount of ticket voucher(s) for 

collection 

1 2025 年 7月 5日至 8月 2日期間購買多程票

人士，並於 8 月 3 日當天仍剩餘尚未使用程

數的乘客 

Passengers who purchased Multi-Ride Ticket 

between 5 July and 2 August 2025, and still 

have unused trip(s) on  3 August 2025 

2025 年 8 月 11 日至 8 月 17 日 

From 11 August  

To 17 August 2025 

12 程套票(剩餘不少於 6 程) 12 Trips 

Package (No less than 6 trips) :  

1 張贈券 ticket voucher 

20 程套票(剩餘不少於 10 程) 20 Trips 

Package (No less than 10 trips) :  

2 張贈券 ticket vouchers 

2 2025年 8月 3日至 9月 2日期間購買多程票

的乘客 

Passengers who purchased Multi-Ride Ticket 

between 3 August and 2 September 2025 

2025 年 9 月 5 日至 9 月 11 日 

From 5 September  

To 11 September 2025 

12 程套票 12 Trips Package : 

2 張贈券 ticket vouchers 

20 程套票 20 Trips Package : 

3 張贈券 ticket vouchers 

3 2025 年 9 月 3 日至 9 月 30 日期間購買多程

票的乘客 

Passengers who purchased Multi-Ride Ticket 

between 3 September and 30 September 2025 

2025 年 10 月 5 日至 10 月 11 日 

From 5 October  

To 11 October 2025 

12 程套票 12 Trips Package : 

2 張贈券 ticket vouchers 

20 程套票 20 Trips Package : 

3 張贈券 ticket vouchers 

 

2. 領取安排 Arrangement for Collection 

合資格人士可以於上述領取日期前往梅窩碼頭售票處聯絡碼頭助理，屆時乘客須向職員出示已購買多程票的八達通產品(包括但

不限於八達通卡、八達通錶、手機八達通)(須清楚顯示八達通號碼)，供職員核對*及於領取後簽收。如乘客未能於上述時段內

前往領取，恕我司不會另行安排。 (*以新渡輪所存的八達通紀錄為準) 

Eligible persons can approach our Pier Assistant at Ticketing Office of Mui Wo Pier during the above mentioned collection period. They 

are required to present the Octopus products (including but not limited to Octopus card, Octopus watch, Octopus card on 

Mobile)(with the Octopus number clearly displayed) to our staff for verification*, and sign the collection register upon receipt. 

No re-arrangement will be made if Monthly Ticket holders cannot collect the Boarding Tickets during the designated periods. 

(*All Octopus records kept by Sun Ferry are final and conclusive.) 
 

3. 贈券詳情 Voucher Details  

 贈券只適用於乘坐「中環 – 梅窩」航線的普通渡輪或高速船航班的單程船票，有效期至 2025 年 12 月 31 日。持船票贈券

的乘客不可以使用碼頭的「月票及多程票通道」。Each voucher is valid for a single journey on ordinary ferry or fast ferry 

service of “Central-Mui Wo” ferry route only, and valid until 31 December 2025. Passenger(s) with voucher(s) is/are not 

allowed to use the “Monthly Ticket & Multi Ride Ticket Passage” at piers. 

 詳細內容請參閱列印於贈券上的使用細則及條款。For details, please refer to the terms and conditions printed on the 

voucher. 
 

乘客如有垂詢，請致電顧客服務電話專線 (852) 2131 8181 或瀏覽新渡輪網頁 www.sunferry.com.hk。For enquiries, please call our 

Customer Service Hotline (852) 2131 8181 or visit Sun Ferry website www.sunferry.com.hk. 

http://www.sunferry.com.hk/
http://www.sunferry.com.hk/

